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BILAGA 8 

Motion från Bjarne Egeland 
 
Förslaget är att årsstämman ger styrelsen rätt att pausa inbetalningarna av de 300 kr som 
beslutades 2018 per fastighet och som var baserat på arbetsgruppsförslag inför årsmötet. 
Pausen införs när föreningens samlade kapital i bryggsektionen är 350 000 kr. Styrelsen 
kan sen återstarta utdebiteringen när Underhållsplanen indikerar att det finns ett behov. 
Målet är att ha ett totalt kapital på 350ksek (fond+kassa) i bryggsektionen och huvuddelen 
av detta bör vara placerat i ett räntebärande konto. Att ha en stor summa pengar stående 
på banken när det råder inflation är bara en kapitalförstöring även om man får lite ränta på 
dom. (2,45% just nu på Santander) 
 
Mvh Bjarne Egeland 
 
Inkom till föreningen 30 december 2022. 

 
 
 

Styrelsens svar till inkommen motion 
 
Bryggfogdarna bedömer att det finns ett kommande större investeringsbehov för nya 
bryggor, detta återspeglas i den uppdaterade underhållsplanen. Det kommande behovet 
av kapital överstiger beloppet som nämns i motionen därför ser styrelsen inget behov av 
stoppa den nuvarande extra utdebiteringen i förtid. 
 
Styrelsens rekommendation till årsmötet är att motionen avslås. 
 
 
 


